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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie zakupu komputerów przez placówki oświatowe na cele sprawozdawczości. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z sygnałami dochodzącymi od dyrektorów placówek oświatowych 

zdziwionych wydanymi przez Wydział Oświaty zaleceniami w sprawie konieczności zakupu 

komputerów na cele sprawozdawczości zwracam się do Pana Prezydenta z następującymi 

pytaniami: 

 

1.  Z czego wynika konieczność zakupu specjalnych, dedykowanych tzw. 

sprawozdawczości komputerów przez placówki oświatowe? 

2. Dlaczego do tzw. sprawozdawczości nie mogą być wykorzystywane komputery już 

posiadane przez placówki oświatowe? 

3. Kto (jaka firma) opracował specyfikację komputerów, jaka ma być spełniona przy zakupie 

nowych komputerów? 

4. Jaką dokładnie kwotę zabezpieczono w budżecie na zakup komputerów na cele tzw. 

sprawozdawczości? 

5. Według jakiego kluczu dobrano placówki, które mają zakupić komputery? 
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6. Czy prawdą jest, że zakupiony komputer na tzw. cele sprawozdawczości mają służyć 

tylko temu jednemu celowi i w pozostałe dni w miesiącu mają być nieużywane do 

innych celów? 

7. Na czym polega tzw. sprawozdawczość która jest powodem zakupu nowych 

komputerów przez placówki oświatowe? Jakie czynności mają być wykonywane przez 

pracowników szkoły na tych komputerach? Z czego wynika konieczność wykonywania 

tych czynności?  

8. Proszę o przedstawienie zestawienia w jakich firmach i za jaką kwotę zakupiono 

komputery dla poszczególnych placówek do celów tzw. sprawozdawczości.  

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 


